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YU XUAN 
 
b. 1981, Zhuzhou, Hunan, China 
Lives and works in Beijing, China 
 
EDUCATION 
 
2005 Graduated from Central Academy of Fine Arts 
 

 
SELECTED GROUP EXHIBITIONS  
 
2024 “Unnatural Relaxation,” Tang Contemporary Art, Hong Kong, China 
2023 “INQUIRY TO THE WALL,” Souart, Beijing, China 
2023 “THE WAY FORWARD,” inner flo Gallery, Tang Contemporary Art, Beijing, China 
2022 “THE IMAGES OF DEPTH - The Featured Exhibition of Contemporary Chinese Art,” Shenzhen, China 
2021 “Without MOI In Future,”Nine art museum, Beijing, China 
2019 “Concept, Form And Daily Life - Shenzhen Biennale of Contemporary Art,” Shenzhen, China 
2019 “The Logical Lines Of Painting - Invitation Exhibition on the Making and Significance of Contemporary  
 Painting,” Jinji Lake Art Museum, Suzhou, China 
2019 “NEITHER EAST NOR WEST - New Work by Contemporary Chinese Artists,” The Galleries at Cleveland State 
 University, Cleveland, United States 
2018 “HISTORY AND REALITY,” Art Museum of Ningbo, Ningbo, China 
2017 “STREET-WISE OF THE HUMBLES,” 33 Contemporary Art Center, Guangzhou, China 
2017 “Contemporary Art And Destiny,” XIAN SPACE, Beijing, China 
2016 “FREE REALM,” Guiyang Municipal Committee of the Communist Party of China, Guiyang Municipal People’s 
 Government, Management Committee of Beijing 798 Art Zone, Guiyang, China 
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余宣 
 
1981 年出⽣於中國湖南株洲 
現⽣活及⼯作於中國北京 
  
教育背景 
 
2005 畢業於中央美術學院 
 

 
部分聯展 
 
2024 《⾮⾃然鬆弛》，當代唐⼈藝術中⼼，⾹港，中國 

2023 《向牆壁發問》，頌藝術中⼼，北京，中國 

2023 《熾熱的前路》，inner flow Gallery、當代唐⼈藝術中⼼，北京，中國 

2022 《深度意像 - 中國當代藝術特展》，深圳，中國 

2021 《未來沒有我－快閃雙年展》，九美術館，北京，中國 

2019 《觀念、形式與⽇常化第三屆深圳當代藝術雙年展》，深圳，中國 

2019 《繪畫的邏輯線》，⾦雞湖美術館，蘇州，中國 

2019 《無問東⻄－中國當代藝術展》，克利夫蘭州⽴⼤學美術館，克利夫蘭，美國 

2018 《歷史與現實》，寧波美術館，寧波，中國 

2017 《販夫⾛卒－當代藝術的市井現象》，33 當代藝術中⼼，廣州，中國 

2017 《你躲不掉的.當代藝術與宿命》，賢空間，北京，中國 

2016 《⾃由場域北京 798. 貴陽當代藝術展》，中共貴陽市委、貴陽市⼈⺠政府、北京 798 藝術區管理委

 員，貴陽，中國 


